

## Powering the Developing World

The Songo Songo Gas-to-Electricity Project, a joint venture of **TransCanada International Ltd.** and Ocelot Energy, is increasing the reliability of Tanzania's power supply and reducing dependence on imported oil. This U.S. \$300 million project will produce and process natural gas at Songo Songo Island, and transport it 248 km by pipeline to Dar es Salaam, fuelling a 150 MW electrical power plant



and other industries. In response to the power crisis, a 75 MW plant was constructed in 1995 in a record-breaking 165 days. By 1999, the plant will be converted from oil to natural gas, further enhancing Tanzania's quality of life.

## Alimenter les pays en voie de développement en énergie

L'usine de transformation du gaz en électricité de Songo Songo, co-entreprise de **TransCanada International Ltée** et d'Ocelot Energy, accroît la fiabilité de l'approvisionnement de la Tanzanie en électricité, de sorte que le pays ne dépend plus autant du pétrole importé. L'usine de 300 millions de dollars US produira du gaz naturel, le traitera à l'île Songo Songo et le transportera sur 248 km par pipeline jusqu'à Dar es Salaam, pour alimenter une centrale électrique de 150 MW et d'autres installations. Face à la pénurie d'électricité, on a construit, en 1995, en 165 jours seulement, une centrale de 75 MW qui, d'ici 1999, passera du pétrole au gaz naturel, ce qui améliorera la qualité de vie en Tanzanie.

